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27mar2017 

 

 

Dagsorden: 

 Orientering fra Klaus i råderet 

 Eventuelt  

 

Klaus har deltaget i et kursus i råderet og informerede os om de mange nye regler på dette område.  

Under eventuelt besluttede vi at foreslå vores årlige beboermøde bliver afholdt 07sep og igen at benytte 

Selma –  

Næste projekt er markvandringen og dem der kan deltager. 

Nr. 14 eller 17 deltager i fremvisning når der i Juni kommer en delegation fra en anden boligforening på 

besøg.  

 

Mvh Birgit Kleist 


